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Inleiding 
N.a.v. het thema uur d.d. 30 november 2017 over het Centrumplan Keverdijk, wil GDP de volgende aanvullende vragen 
stellen. 
 
Vraag 1 
Er werd gesteld dat er geen ambitiedocument is, dus geen duurzaamheidsparagraaf zoals bij Crailo. Er is echter wel 
degelijk een ambitiedocument vastgesteld 
(https://bestuur.gooisemeren.nl/fileadmin/plannen_en_projecten/centrum_keverdijk/raadsbesluiten/Bijlage_bij_raadsbesl
uit_22.10.2014_Ambitiedocument_Centrum_Keverdijk.pdf), alleen staat daar niets in over duurzaamheid. De vraag is dan 
dus, wanneer vertaalt het college de ambities die zij met duurzaamheid heeft in dit project? Bij de uitvoering lijkt rijkelijk 
laat. 
 
Antwoord  
Het klopt dat de gemeente Naarden destijds in 2015 in samenwerking met de buurtbewoners een ambitiedocument heeft 
opgesteld. Voorafgaand aan het gewijzigde/geoptimaliseerde plan hebben wij niet opnieuw een ambitiedocument 
gemaakt. Wij hebben het oorspronkelijke ambitiedocument als basis voor het nieuwe plan gebruikt. Op dit moment is er 
sprake van een schetsontwerp op stedenbouwkundig  niveau, hierin is nog geen duurzaamheidsparagraaf opgenomen.  In 
de komende periode van planuitwerking zullen wij de mogelijke duurzaamheidsmaatregelen inventariseren en hierover 
afspraken maken met de betrokken partijen. Dat is ruim voor de uitvoering van het project. De beoogde maatregelen 
worden vastgelegd in het stedenbouwkundig plan, beeldkwaliteitsplan en het bestemmingsplan en zijn daarmee 
uitgangspunt voor de uitwerking van bouwplannen. 
 
 
Vraag 2  
Er werd gesteld dat er geen (separaat) beeldkwaliteitsplan komt. Echter is in het projectplan 
(https://bestuur.gooisemeren.nl/fileadmin/plannen_en_projecten/centrum_keverdijk/raadsbesluiten/Bijlage_bij_raadsbesl
uit_30.09.2015_Projectplan_Centrum_Keverdijk.pdf) wel degelijk vastgesteld dat in fase 3b ook een beeldkwaliteitsplan 
wordt opgesteld. Komt dat er nu wel of niet?` 
 

 
 
 
Antwoord 
Ja, er wordt een beeldkwaliteitsplan opgesteld voor het project. 
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